
 

 

  

Schriftelijke raadsvragen 
 

 

 

Onderwerp 
 

Bomenplan Moviera terrein 
 

 

Programma/ product of paragraaf begroting 
 

2. Omgeving 

 

Vragen  Beantwoording door het college 
     

Datum 09-07-2020  Datum 10-11-2020 

Fractie GemeenteBelangen  Portefeuillehouder Joa Maouche 

   Zaaknummer Klik hier als u tekst wilt invoeren. 

 

 

Aanleiding/ overwegingen 
 

Tijdens de Raadsvergadering van 30 september 2020 stelde de fractie van GemeenteBelangen 

vragen over het herziene Bomenplan m.b.t het Moviera terrein. Na een eerste inventarisatie en het 

bijbehorende Bomenplan bleek deze niet juiste te zijn en daarom is er een nieuwe inventarisatie 

gemaakt met een nieuw Bomenplan. Toenmalig wethouder Jasper Verstand antwoordde namens 

het college dat de Gemeenteraad het Bomenplan incl. een overzicht van wijzigingen zou ontvan-

gen. 
 

 

Vragen 
 

Vraag 1 Wat is de reden dat de gemeenteraad bijna vijf weken na deze toezegging het Bomenplan en een 

overzicht van de wijzigingen nog steeds niet heeft ontvangen? 

 
  

Antwoord Wethouder Verstand zei niet alleen toe de nieuwe en de oude bomeninventarisatie toe, maar ook 

een duiding van de verschillen. Deze duiding hebben wij zorgvuldig willen doen. 

 

Vraag 2 Op welke termijn kan de Gemeenteraad het Bomenplan inclusief het overzicht van de wijzigingen 

verwachten? 

 
  

Antwoord Bij deze ontvangt u de nieuwe en de oude bomeninventarisatie, de duiding van de verschillen en 

diverse stukken die hierbij van belang zijn. 

 

Vraag 3 Het herziene Bomenplan is gereed gekomen in december 2019. Is dit bomenplan nu de juiste en 

volledige versie? 
  

Antwoord De twee inventarisaties zijn ieder met een eigen doel gemaakt en in die hoedanigheid de juiste en 

volledige versie. Zie hiervoor de bijgevoegde duiding. 

 

  

  

 


